
Zápis z porady vedení konané dne 3. 10. 2016 

Přítomni: Malinka, Kohoutková, Novotná Buršíková, Bartošek, Šrubařová,  Rebok, Vičar, 

Regner, Matyska, Veselý 

Omluveni: Křenek, Dostál  

 

1. Informace od ředitele 

 Ředitel poděkoval všem divizním za vzornou přípravu podkladů pro tvorbu rozpočtu 

na rok 2017.  

 Ředitel oznámil, že proběhne rekonstrukce některých divizí. Budou změněny názvy a 

struktura některých divizí (předpokládaný termín ukončení změn a nastavení nového 

organizačního řádu je 1. leden 2017):  

o V současné divizi komunikační infrastruktury budou zrušena oddělení nástrojů 

pro spolupráci a sítí. 

o V rámci současné divize výpočetní a úložné infrastruktury bude vytvořeno 

jedno (nebo více) nových oddělení, která převezmou odpovědnost oddělení 

zrušených v rámci DKI; předpokládá se, že toto oddělení (tato oddělení) 

přeberou současné zaměstnance zrušených oddělení na DKI (bez dopadu na 

jejich tarif a výkonnostní příplatek). Otevřená je zatím otázka přesunu osob 

odpovídajících „za stavby“ (počítačové sály, optokabelové trasy) pod PED 

namísto pod současnou DVUI (bude vyjasněno během podzimu). 

o Současná divize výpočetní a úložné infrastruktury tak získá odpovědnost za 

komplexní e-infrastrukturu.  

o Současná divize komunikační infrastruktury se přeorientuje na práci 

s (bezpečnými) daty a bezpečností. Vedením divize bude pověřen M. Bartošek, 

společně s ním přejde pod divizi i knihovnicko-informační centrum. Interní 

organizace a případné zapojení dalších osob do nové divize je zatím v jednání, 

aktuálně se nepředpokládají změny v bezpečnostním oddělení. 

o Na funkce vedoucích nových oddělení bude vždy vypsáno výběrové řízení.  

Budou připraveny odpovídající změny organizačního řádu ÚVT; zejména: 

o Změna názvu DKI a DVUI 

o Změna popisu odpovědnosti obou nových divizí 

o Zahrnutí C4E do podobné pozice jakou má v současnosti CERIT-SC 

Ředitel předpokládá, že návrh na změnu organizačního řádu ÚVT předloží panu 

rektorovi s dostatečným předstihem tak, aby nový řád mohl být účinný od 1. ledna 

2017. 

 V 31. října budou zástupci skupiny GIS (z divize vedené Janou Kohoutkovou) pozváni 

na kolegium, kde budou prezentovat MuniMapy a aktuální plány této skupiny, aby 

bylo možné rozhodnout o dlouhodobější perspektivě GIS. 



 Ředitel vyzval divizní k návrhům na vystoupení dalších oddělení na kolegiu, zejména 

tam, kde je žádoucí přímá diskuse se členy kolegia. Zdůraznil, že v žádném případě se 

nemá jednat o pozvání „na kobereček“. 

 Ředitel upozornil, že vzhledem k rozpočtovým limitům a počtu pracovníků ÚVT nelze 

brát práci na projektech jako zdroj automatického navýšení mezd zapojených osob, ale 

jako prostředek pro to, aby týmy působící na ÚVT zůstaly dostatečně personálně silné.  

 Ředitel plánuje do konce kalendářního roku osobní schůzku se všemi vedoucími 

oddělení. 

 

2. Kontrola úkolů 

 Bartošek připravil dopis pro pror. Dvořáka o prospěšnosti zavedení ORCID na 

univerzitě, dopis podepsal ředitel. Divizní zkontrolují, zda osoby z jejich divizí, které 

publikují, již mají ORCID ID.  

 Proběhla schůzka ředitele s Rohlederem a Rebokem o SDN. Do konce týdne oba 

společně připraví finální technické zadání s limitem nejvýše 1,5 mil. včetně DPH.  

 

 

3. Různé 

 Tajemnice informovala, že byl pracovníkům zaslán harmonogram inventarizace 

v jednotlivých budovách a opětovně požádala o spolupráci a přímou podporu procesu 

inventarizace. 

 Tajemnice zdůraznila, že se pracovníci při jakémkoli požadavku ze strany MŠMT, 

který by se týkal proběhlých projektů OP VaVpI, mají obracet na Ivu Krejčí 

z projektové podpory nebo přímo na tajemnici. MU řeší tyto požadavky centrálně. 

Ředitel doporučil takto postupovat i v případě dalších projektů (aktuálně např. z MV). 

Divizní informují všechny vedoucí a osoby odpovědné za řízní projektů. 

 Jednotné přihlašování – rektor je této myšlence nakloněn, přihlašování by mělo začít 

fungovat začátkem ledna 2017. V pátek proběhne schůzka s Procházkou.  

 Bartošek informoval, že při prezentaci záměru systémového projektu CzechELib - OP 

VVV (na jehož přípravě se intenzivně podílel) za přítomnosti nejvyšších zástupců 

Evropské komise získal tento projektový záměr vynikající ocenění. V současnosti 

probíhají diskuse s fakultami o vytipování klíčových EIZ pro výzkum, vývoj a výuku 

na MU po roce 2017 a nastavení systému financování pro dalších 6 let. 

 Bartošek navrhl, aby ÚVT častěji navrhovala své významné pracovníky pro ocenění 

v rámci univerzity.  

 Bartošek přinesl k nahlédnutí publikaci Kmeny 0, která mapuje subkultury před rokem 

1989, obsahuje také část věnovanou „ajťákům“. Redaktoři na této kapitole 

spolupracovali s Bartoškem, kniha je u něj k nahlédnutí. Proběhla diskuse o případné 

budoucí spolupráci na podobných publikacích, ředitel souhlasí. 

 Rebok informoval, že situace zajištění IT na CEITECu je komplikovaná, zejména 

z důvodu neexistence odpovědné osoby na jejich straně. Ředitel informoval, že se 

plánuje jeho schůzka s ředitelem CEITECu Nantlem, který je otevřen systémovému 



řešení péče o IT v rámci CEIETCu. Ředitel požádal divizní (zejména Malinku, Křenka 

a Reboka) o podklady pro schůzku ředitelů. 

 Proběhla Noc vědců, ředitel navrhuje více zapojit ÚVT. Vičar na jaře toto téma 

s dostatečným předstihem otevře.  

 Regner poděkoval týmu webistů, hlavně Pavlovi Budíkovi za práci na webu muni.cz, 

v současnosti probíhá testování a finalizace. Následovat bude příprava webů 

nakladatelství MU, univerzitního centra Telč, archivu a filosofické fakulty.  

 Malinka informoval, že Roček bude (staro)nově odpovídat za centrální uchopení LVT. 

Cílem je rovnocenná interakce mezi ÚVT a LVT, užší vzájemná spolupráce a získání 

zpětné vazby od LVT, kterou nyní postrádáme. 

 Malinka a Rebok informovali o (plánovaném) odchodu odborných pracovníků; 

proběhla diskuse o stále rostoucí obtížnosti nalézání nových kvalifikovaných 

odborných pracovníků. Ředitel se domnívá, že je potřeba klást důraz na jejich 

výchovu a zapojovat je brzy do odpovědné práce. Vičar pomůže s formulací nabídek 

místa a rovněž s výběrem fór, kde se budou inzeráty zveřejňovat.  

 Veselý ověří v tomto týdnu, že ředitel Magionu Vaculín obdržel dopis vysokých škol 

používajících EIS Magion, čekáme na reakci.  

 

4. Informace z personalistiky  

 Výpověď z pracovního poměru podal Antonín Víteček.  

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska  

       


